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 Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 9 / (2022 – 2026) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 27. 02. 2024 o 13:00 h 
 

 

Prítomní :  

1. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 13. Peter Peciar, doc. Ing., PhD. 

2. Ján Danko, Ing., PhD. 14. Juraj Úradníček, doc. Ing., PhD. 

3. Roman Fekete, prof. Ing., PhD. 15. Iveta Čačková, doc. Ing., PhD. 

4. Ladislav Gulan, prof. Ing.,PhD. 16. Pavol Sejč, prof. Ing., PhD. 

5. Martin Gulan, doc. Ing., PhD.               17. Marián Uváček, Mgr., PhD. 

6. Elena Hudecová, Mgr.  18. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 

7. Vladimír Chmelko, prof. Ing., PhD. 19. Ema Novotná, Bc. 

8. Branislav Knížat, doc. Ing., PhD. 20. Marek Kmeť 

9. Jozef Leja, RNDr., PhD. 21. Patrik Bajnok, Bc. 

10. Peter Letavaj, Mgr., PhD. 22. Peter Kručay, Bc. 

11. Miloš Matúš, doc. Ing., PhD.   

12. Peter Mlynár, doc. Ing., PhD.   

 

Neprítomní:    
Zuzana Krajčíková, Bc. 

Vladimír Kmeť, Ing. 

Damián Predáč     

Jana Vozárová, Bc. – ospr.    

Tadeáš Vojtko, Ing. 

 

              

Prizvaní:  Ľubomír Šooš, Dr. h.c. prof. Ing., PhD. – dekan      

 Stanislav Ďuriš, prof. Ing., PhD. – prodekan pre vedu, výskum a III. stupeň vzdelávania 

 Alexander Schrek, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Štefan Gužela, doc. Ing., PhD. – prodekan pre vzdelávanie, I. a II. stupeň štúdia a starostlivosť 

o študentov 

 Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 

 

 
 

 

Program: 1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice  

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Definitívny rozpis dotácie SjF STU na rok 2023 

 5.  Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych a inžinierskych študijných 

programov na Strojníckej fakulte STU v Bratislave na akademický rok 2024-2025 

 6. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na 

Strojníckej fakulte STU v Bratislave na akademický rok 2024-2025 

 7. Výročná správa za oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za 

akademický rok 2022-2023 

 8. Správa o vedecko-výskumnej činnosti Strojníckej fakulty STU v Bratislave za rok 2023 

 9. Rôzne 

 



2 

 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. Privítala 

prítomných senátorov a prizvaných hostí.  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Ing. Bartalský Lukáš, PhD. 

– Kmeť Marek 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 18 

 Hlasovalo za : 17 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení väčšinou hlasou.  

 

   

K bodu 2: 

Dekan fakulty informoval členov AS SjF STU o zasadnutí Kolégia rektora, ktoré sa konalo v dňa 07.02.2024. 

Témy pozostávali z nasledovných bodov:  

- Pripomienkovanie vyhlášky upravujúcej podávanie sťažností na STU 

- Metodika prideľovania dotácií medzi súčasti STU 

- Konanie festivalu STARMUS, ktorý sa uskutoční v máji na FEI STU, účasť SjF v prezentačnom 

stánku, rozdelenie ôsmich voľných lístkov medzi študentov SjF 

- Metodika hodnotenia vysokých škôl podľa VER – výkonnostné zmluvy, plnenie merateľných 

ukazovateľov 

Diskusia:  
Bez diskusie. 

 

 

K bodu 3: 

Predsedníčka senátu doc. Brusilová informovala o dátumoch zasadnutia AS STU, ktoré sa naposledy 

uskutočnilo dňa 6.12.2023 a nasledujúce je plánované na 28.02.2024. 

 

Diskusia:  
Bez diskusie. 

 

 

K bodu 4: 

Dekan fakulty, po úvodnom slove a informácii o dofinancovaní energií na SjF, následne prenechal slovo pani 

tajomníčke Ing. Kuzmovej, ktorá podrobne informovala o úprave dotácie SjF STU k 31.12.2023. Informácie 

boli zamerané na: 

- Započítanie medzifakultných výkonov prostredníctvom R STU 

- Štipendiá zahraničných študentov 

- Sociálne štipendiá 

- Spôsob  odmeňovania zamestnancov vzhľadom na ich výstupy 

Následne predseda Ekonomickej komisie prof. Chmelko vyjadril záverečné stanovisko, kde k predloženému 
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materiálu neboli žiadne pripomienky a materiál odporúča na schválenie akademickým senátom. 

 

Diskusia:  
Bez diskusie. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.9/2024:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje definitívny rozpis 

dotácie SjF STU za rok 2023 bez pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20 

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.9/2024 bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

K bodu 5: 

Doc. Gužela informoval o podmienkach prijatia na štúdium bakalárskych a inžinierskych študijných 

programov na SjF STU v Bratislave na akademický rok 2024-2025. Informácie zahŕňali implementáciu 

metodiky VER a zavedenie trestných bodov, ktoré sú zohľadňované pri opakovanom zápise. Ich získanie je 

podmienené predchádzajúcim neúspešným štúdiom na SjF.   

 

Diskusia:  
Bez diskusie. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.9/2024:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje predložený 

materiál „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych a inžinierskych 

študijných programov na Strojníckej fakulte STU v Bratislave na akademický rok 

2024-2025“. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.9/2024 bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

K bodu 6: 

Prof. Ďuriš informoval o ďalších podmienkach prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na 

Strojníckej fakulte STU v Bratislave na akademický rok 2024-2025. Zmena voči predchádzajúcim obdobiam 

je v podobe zrušenia minimálneho limitu dosiahnutého študijného priemeru uchádzača, pričom výsledky 

predchádzajúceho štúdia sú na zvážení prijímacej komisie.  

 

Diskusia:  
Ing. Bartalský - poukázal na možné problémy pri uchádzaní sa študentov s nevyhovujúcim študijným 

priemerom o doktorandské štúdium.   

Doc. Gulan – navrhol, aby boli zohľadnené aj iné kritéria ako len študijný priemer uchádzača.  
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Prof. Ďuriš – vhodnosť študenta posudzuje komisia, ktorej členom je aj školiteľ a preto nie je potrebné 

požadovať minimálnu hodnotu študijného priemeru. 

Ing. Bartalský – navrhol, aby sme sa pri tvorbe prijímacích kritérií inšpirovali inými fakultami ako napríklad 

FEI, alebo FCHTP. Z jeho strany je dôležité dodržať transparentnosť prijímacieho konania a taktiež zamedziť 

prijatiu študentov so slabým prospechom. 

Doc. Brusilová – Navrhuje zachovať vysokú úroveň doktorandského štúdia a prikláňa sa k návrhom Ing. 

Bartalského. 

Prof. Sejč – je potrebné presne definovať či hlavné rozhodnutie o prijatí bude na základe výsledku prijímacej 

komisie (v takom prípade sú určené kritériá zbytočné), alebo na základe vopred stanovených kritérií.  

Prof. Schrek – prikláňa sa k prijatiu na základe rozhodnutia prijímacej komisie. 

Prof. Ďuriš – navrhuje vytvorenie takých podmienok, ktoré nebudú sťažovať prijatie študentov, nakoľko ich 

záujem o doktorandské štúdium je malý. 

Prof. Chmelko – navrhuje definovať presné kritéria prijatia, kde budú zahrnuté aj ostatné študentské aktivity 

ako napr. ŠVK a pod. Súčasne však odporúča definovať aj minimálny počet spĺňaných kritérií.  

Prof. Sejč – Navrhuje vytvoriť bodovací systém na základe dosiahnutého študijného priemeru a ostatných 

relevantných aktivít. Rozhodnutie o prijatí by potom mohlo byť na základe dosiahnutia stanoveného počtu 

bodov. 

Prof. Gulan – podporil predchádzajúci návrh prof. Sejča. 

Prof. Ďuriš – informoval, že na vytvorenie kritérií prijímacieho konania je dostatok času a zdôraznil dôležitosť 

ich správneho nastavenia. 

 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 3.9/2024:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave prerokoval materiál „Ďalšie 

podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Strojníckej 

fakulte STU v Bratislave na akademický rok 2024-2025“ a navrhuje po doplnení 

kritérií hodnotenia uchádzačov o doktorandské štúdium jeho predloženie na 

najbližšom zasadnutí AS SjF STU. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20 

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 3.9/2024 bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

K bodu 7: 

Doc. Gužela predstavil výročnú správu za oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za 

akademický rok 2022-2023. Uviedol, že obsah správy je predpísaný rektorom a z jej obsahu sa zameral na: 

- Informácia o akreditovaných študijných programoch 

- Obsah študijných programov prispôsobovať požiadavkám praxe 

- Záujem študentov o štúdium na SjF STU 

- Klesajúce počty študentov 

- Problémy študentov s absolvovaním predmetov Matematika a Mechanika 

- Spokojnosť s kvalitou vzdelávania na SjF STU prostredníctvom dotazníkového prieskumu 

 

Diskusia:  
Doc. Knížat – Akým spôsobom bude zabezpečené vyučovanie študentov so špeciálnymi potrebami 

(prítomnosť asistenta). Ako bude hodnotený pedagogický výkon učiteľa vzhľadom na špeciálny prístup 
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k takýmto študentom. 

Doc. Gužela – Výučba týchto študentov bude zabezpečená špeciálnou dotáciou a školenia pedagógov sú 

zabezpečované rektorátom STU. 

Prof. Šooš – informoval, že koordinátorom v tejto záležitosti je Mgr. Cepková. 

Prof. Chmelko – Prijatie týchto študentov by malo byť podmienené aj na základe výsledku komisie, ktorá by 

posúdila schopnosti takýchto študentov zvládnuť štúdium na SjF STU. 

Doc. Čačková – Zavedenie tohto kritéria do prijímacieho konania je diskriminačné a je proti tomuto postupu. 

Vyslovila však dôležitosť dodržiavania rovnakých nárokov na všetkých študentov. 

Mgr. Hudecová – Vyjadrila potrebu dodatočných informácií o prístupe k študentom so špeciálnymi 

potrebami. 

Doc. Gužela – Informoval o poradkyni v tejto záležitosti, ktorá pracuje na rektoráte. 

Doc. Brusilová – Vyjadrila vhodnosť diskusie pedagógov SjF so zodpovednými osobami z rektorátu STU. 

Kmeť – Informoval o preklepoch v uvedenom dokumente.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 4.9/2024:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje výročnú správu za 

oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za akademický rok 2022-

2023. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20 

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 4.9/2024 bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

K bodu 8: 

V úvode dekan prof. Šooš vyzdvihol nárast počtu publikácií oproti roku 2022, avšak aj naďalej najväčšou 

slabinou zostáva zapojenie sa Strojníckej fakulty do medzinárodných výskumných projektov a apeloval na 

väčší záujem účasti na týchto projektoch. Správu o vedecko-výskumnej činnosti Strojníckej fakulty STU v 

Bratislave za rok 2023 prezentoval prodekan prof. Ďuriš. Úvodom informoval, že štruktúra správy je 

definovaná rektorátom STU. V správe sa zameral na nasledovné informácie: 

- Zmeny v personálnom obsadení a názvoch niektorých ústavov. 

- Klesajúci počet tvorivých pracovníkov (približne o 7,2% za rok) a s tým spojený pokles riešiteľskej 

kapacity pri riešení projektov.  

- Rastúci trend v počte riešených projektov (celkovo o 17,9%). 

- Získané prostriedky z domácich a medzinárodných projektov. 

- 10-ročný vývoj riešiteľskej kapacity a finančné prostriedky na zamestnanca. 

- Vnútorné porovnanie získaných finančných prostriedkov za oblasť veda/výskum – v rámci STU. 

- Opatrenia v oblasti podávaných projektov. 

- Publikačná činnosť fakulty, vrátane opatrení na jej zlepšenie. 

- Bodový priemer na osobu/ústav. 

Diskusia:  
Doc. Gulan – Otvoril otázku aké sú dotácie na jednotlivé publikačné výstupy. 

Prof. Ďuriš – Zloženie dotácií je 10% na podporu publikácie a 10% na odmenu autorom. Doplnil, že za minulý 

rok bola táto podpora využitá celkovo v troch prípadoch. 

Prof. Šooš – Informoval o detailoch uplatnenia odmeny. Hlavné zmeny v odmeňovaní sa týkajú jej výšky – 

počítaná ako percento z maxima. Podpora publikačnej činnosti je vztiahnutá k dátumu akceptácie publikácie 

vydavateľom a následná odmena autorom je viazaná na vloženie publikácie do databázy CREPČ. Taktiež 
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informoval o zásadmon náraste v hodnotení monografie uvedenej v databáze WOS. 

Doc. Peciar – Otvoril otázku ohľadom hodnotenia publikačných výstupov zamestnancov, ktorí v čase vydania 

publikácie už nepracujú na SjF.  

Prof. Šooš – Odmena je vyplatiteľná do 90 dní od ukončenia pracovného pomeru. V opačnom prípade je 

odmena pripísaná danému ústava a iba ako podpora na vydanie nasledujúcej publikácie. 

Doc. Peciar – Akým spôsobom sa bude riešiť situácia okolo nízkeho publikačného výkonu zamestnancov, 

konkrétne na ústavoch s veľmi nízkym personálnym obsadením. Dôvodom je značné vyťaženie pedagogickou 

činnosťou.  

Prof. Šooš – Je potrebné počkať na výsledné dotačné prostriedky. Následne sa stanovia podmienky 

odmeňovania, zohľadňujúce výšku celkovej dotácie.  

Doc. Gulan – Bude v nasledovnom roku podpora publikovania v MDPI? 

Prof. Šooš – Vzhľadom na štátom pridelenú dotáciu na publikácie uverejnené aj v MDPI (a tým aj akceptáciu 

hodnoty takejto publikácie)  nebude publikovanie v MDPI obmedzované. 

 

Prof. Šooš stručne doplnil informácie z kolégia dekana a zameral sa na : 

- Nárast dotácie na STU 

- Potrebu zníženia úbytku študentov na SjF 

- Pridelenie prostriedkov na študijný program profesijný bakalár 

Diskusia: 

Bez diskusie. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 5.9/2024:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje správu o vedecko-

výskumnej činnosti Strojníckej fakulty STU v Bratislave za rok 2023, bez 

pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 5.9/2024 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 9: 

Doc. Brusilová otvorila otázku transformácie Ústavu manažmentu na samostatnú fakultu v rámci STU. V 

širokom kolektíve senátoriek a senátorov prebehla diskusia o vhodnosti tejto zmeny. Závery tejto diskusie 

možno zhrnúť do nasledovných bodov: 

- Potreba diskusie za účasti širšieho kolektívu študentov. 

- Pripomienky a názory posielať mailom Doc. Brusilovej. 

- Návrh na prerokovanie tejto témy na AS STU.  

Doc. Čačková navrhla zjednotiť a aktualizovať vzory záverečných prác vrátane titulných listov, ktoré sú 

uverejnené na web stránke SjF. Tento názor podporil aj Ing. Danko. 

 

Doc. Brusilová následne poukázala na celkovo slabú kvalitu fakultnej web stránky a fotografií 

zachytávajúcich dianie na fakulte – najmä Strojárku olympiádu a Deň otvorených dverí.  

 

Doc. Gužela informoval o stránkových hodinách fakultného integrátora AIS (streda 13:00 – 15:00), ktorým 

je pán Samuel Hraško. 
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Predsedníčka AS SjF STU doc. Brusilová informovala senátorky a senátorov o dátume nasledujúceho 

zasadania akademického senátu SjF STU, ktorý sa bude konať 16.04.2024. Následne poďakovala všetkým 

prítomným senátorom za ich účasť a ukončila zasadnutie. 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Peter Mlynár, PhD. ....................................................... 

   

Overili  : Ing. Bartalský Lukáš, PhD. ....................................................... 

 
Kmeť Marek ........................................................ 

 

 

 

 V Bratislave, 15. 03. 2024 

                                                                                                    ................................................... 

                                                                                                       doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                                            predsedníčka AS SjF STU  

 

 

 


